

التاريخ: 9 مايو 2025 Date: 9 May 2025

H.E. Waleed Saeed Al Awadhi Chief Executive Officer Securities and Commodities Authority P.O. Box: 33733 Abu Dhabi, UAE

Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market P.O. Box: 9700 Dubai, UAE

**Subject: Sale of Investment Asset and Expected Financial Impact** 

Dubai Financial Market PJSC ("DFM") announces that it has entered into a binding agreement for the divestment of a portion of its non-core investment assets as part of its ongoing portfolio optimization strategy. This transaction aligns with DFM's commitment to enhancing shareholders' value and reallocating capital to higher growth opportunities. The positive financial impact of this divestment on the company's profitability will be reflected in the Q2 2025 financial statements.

This move reinforces DFM's focus on maintaining a resilient and diversified revenue stream as evidenced in its AED186.5 million total consolidated revenue in Q1 2025, of which 53.9% (AED100.5 million) was derived from investments and other income.

DFM remains committed to transparency and will provide further details in due course.

سعادة / وليد سعيد العوضي الرئيس التنفيذي هيئة الأوراق المالية والسلع ص.ب: 33733 أبو ظبى، الإمارات العربية المتحدة

السيد / حامد أحمد علي الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي

ص.ب: 9700 دبى، الإمارات العربية المتحدة

## الموضوع: بيع أصل استثماري والأثر المالي المتوقع

تعلن شركة سوق دبي المالي ش.م.ع ("سوق دبي المالي") عن إبرام اتفاقية ملزمة لبيع جزء من الأصول الاستثمارية غير الأساسية، وذلك في إطار استراتيجية تحسين اداء المحفظة الاستثمارية بشكل مستمر. وتتماشى هذه الصفقة مع التزام سوق دبي المالي بتعزيز قيمة المساهمين وإعادة توجيه رأس المال نحو فرص نمو أعلى وسينعكس الأثر المالي الإيجابي على ربحية الشركة نتيجة لهذا التخارج في البيانات المالية للربع الثاني من عام 2025.

وتعزز هذه الخطوة تركيز سوق دبي المالي على الحفاظ على مصدر إيرادات متنوع ومرن، كما يتضح من إجمالي الإيرادات الموحدة البالغ 186.5 مليون درهم إماراتي في الربع الأول من عام 2025، حيث شكلت الاستثمارات والإيرادات الأخرى ما نسبته %53.9 (50.05 مليون درهم إماراتي) منها.

ويؤكد سوق دبي المالي التزامه بالشفافية، وسيوفر المزيد من التفاصيل في وقت لاحق.

**Dubai Financial Market (PJSC)** 

سوق دبي المالي (ش.م.ع)



Ali Al-Hashimi Chief Financial Officer على الهاشمي الرئيس التنفيذي للشؤون المالية